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               ROMÂNIA 
           JUDEŢUL OLT        
    CONSILIUL LOCAL AL    
 MUNICIPIULUI CARACAL  
                 Nr. 135/29.09.2023 
 

 
PROCES-VERBAL 

 
Încheiat astăzi 29.09.2023 la Şedinţa ordinară a Consiliului local 

 
Şedinţa a fost deschisă de doamna Popescu Raluca – șef serviciu - Serviciul Juridic, domnul 

Rădescu Viorel Emil, secretar general al Municipiului Caracal, aflându-se în concediu medical. 
 Doamna Popescu Raluca a făcut prezenţa, arătând că sunt prezenţi 18 consilieri locali din cei 
19 consilieri locali aleşi, (doamna viceprimar Samiee Marina fiind în delegație).  

Având în vedere prevederile art. 133 alin. 1, art. 134 alin. 1 lit. a, art. 137 alin. 1 din O.U.G. nr. 
57/2019 secretarul general al municipiului arată că şedinţa se poate desfăşura în condiţii legale având 
în vedere numărul consilierilor prezenţi. Şedinţa a fost convocată de Primarul Municipiului Caracal 
prin adresa nr. 57999/25.09.2023 în baza Dispoziţiei nr. 1199/25.09.2023. 

Doamna Popescu Raluca, supune spre aprobare procesul-verbal al ședinței ordinare din data de 
31 august 2023, procesul – verbal al ședinței extraordinare convocată de îndată din data de 08 
septembrie 2023, și procesul – verbal al ședinței extraordinare convocată de îndată din data de 20 
septembrie 2023, acestea fiind aprobate în unanimitate. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Stănescu Viorel Octavian, dă cuvântul domnului 
primar pentru a prezenta ordinea de zi. 

 Domnul primar: prezintă ordinea de zi. 
Preşedintele de şedinţă supune la vot ordinea de zi, cu completările ulterioare, aceasta fiind 

aprobată cu 18 voturi pentru. 
Se trece la discutarea ordinei de zi. 
 
2.Proiect de hotărâre nr. 193/21.09.2023 referitor la numirea reprezentanţilor Consiliului 

local al Municipiului Caracal în Consiliile de administraţie ale unităţilor de învăţământ preuniversitar 
cu personalitate juridică din Municipiul Caracal pentru anul școlar 2023 – 2024 este prezentat de 
domnul consilier Bățăgui Costel-Răzvan care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de 
specialitate. 

Preşedintele de şedinţă: vă propun citirea listei cu membri stabiliți în comisiile de specialitate și 
totodată propun vot deschis pentru acest proiect. 

Supusă la vot propunea, aceasta a fost votată în unanimitate.  
Domnul consilier Bățăgui Costel-Răzvan dă citire listei cu reprezentanții Consiliului local al 

Municipiului Caracal în Consiliile de Administrație ale Unităților de Învățământ preuniversitar cu 
personalitate juridică din Municipiul Caracal: 

 
Nr. 
crt. 

Unitatea de învățământ Reprezentanții Consiliului Local  

1 Școala Gimnazială Nr.2  
 

Dumitru Cristinel 
Cernat Costin-Șerban 

2 Școala Gimnazială ”Nicolae Titulescu” Calciu Titi-Horațiu 
Ancuța Virgil 

3 Școala Gimnazială ”Gheorghe Magheru” Vîrdol Daniel  
Mitroi Liviu 

4 Liceul Teoretic ”Mihai Viteazul” 
 

Pavel Cristian 
Bățăgui Răzvan 

5 Liceul Teoretic ”Ioniță Asan” 
 

Mușat Cornelia 
Alexe Costică 

6 Liceul Tehnologic ”Matei Basarab” Ion Paul 
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7 Liceul tehnologic ”Dimitrie Petrescu” 

 
Șoancă Viorel 

8 Liceul Tehnologic ”Constantin Filipescu” 
 

Căpățână Robert 
Maciu Marin 

9 Școala Postliceală Sanitară ”Carol Davila” Căldăraru Cristi  
10 Clubul Copiilor ”Marius Bunescu” 

 
Popescu Cristina 

11 Clubul Sportiv Școlar  
 

Bățăgui Răzvan 

12 Creșa Universul copiilor Stănescu Viorel-Octavian 
 
Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 18 voturi pentru. 
  
3.Proiect de hotărâre nr. 194/21.09.2023 referitor la admiterea plângerii prealabile 

nr.102/02.08.2023 formulată de Popescu Cristian și revocarea H.C.L. Caracal nr. 141/31.07.2023 
referitoare la aprobarea însușirii raportului de evaluare, a studiului de oportunitate, a concesionării fără 
licitaţie publică către S.C. MATO S.R.L., pe o perioadă de 49 de ani, a unei suprafeţe de teren de 
342,00 mp., aparţinând domeniului privat al Municipiului Caracal, situată în Municipiul Caracal, 
Intrarea Buzești, nr. 4B, Jud.Olt, pentru extindere construcție este prezentat de domnul consilier Cernat 
Șerban-Costin care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate.  

  Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 18 voturi pentru. 
 
4.Proiect de hotărâre nr. 133/06.07.2023 referitor la atestarea inventarului bunurilor care 

alcătuiesc domeniul public al Municipiului Caracal, județul Olt este prezentat de domnul consilier 
Pătran Laurențiu-Marian care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 18 voturi pentru. 
 
5.Proiect de hotărâre nr. 195/21.09.2023 referitor la acordul privind prelungirea cu 180 de 

zile a perioadei în care persoana desemnată poate să exercite controlul financiar preventiv propriu la 
societatea A.D.P.P. CARACAL S.R.L. este prezentat de domnul consilier Mitroi Dumitru-Liviu care 
arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 18 voturi pentru. 
 
6.Proiect de hotărâre nr. 196/21.09.2023 referitor la rectificarea Bugetului general de Venituri 

și Cheltuieli al U.A.T. Municipiul Caracal pe anul 2023 este prezentat de domnul consilier Mitroi 
Dumitru-Liviu care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Domnul director economic a făcut precizarea în comisia economică că proiectul se completează 
cu o nouă anexă referitoare la lista de investiții.  

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 18 voturi pentru. 
 

Se trece la discutarea proiectelor de hotărâri de pe completarea ordinei de zi  
 
1.Proiect de hotărâre nr. 197/27.09.2023 referitor la aprobarea dezmembrării imobilului teren 

în suprafața de 52542,00 mp situat în Municipiul Caracal, str. Craiovei, nr. 286, Jud. Olt,  înscris în 
Cartea Funciară nr. 54263/U.A.T. Municipiul Caracal este prezentat de domnul consilier Pătran 
Laurențiu-Marian care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 18 voturi pentru. 
 
2.Proiect de hotărâre nr. 198/27.09.2023 referitor la modificarea prevederilor art. 2 din 

H.C.L. Caracal nr. 35/07.03.2018 privind aprobarea Documentaţiei de Avizare a Lucrărilor de 
Intervenţie (D.A.L.I.), a indicatorilor tehnico-economici şi a surselor de finanţare pentru obiectivul de 
investiţii „CREŞTEREA EFICIENŢEI ENERGETICE PRIN REABILITAREA SPITALULUI 
MUNICIPAL CARACAL”, cod SMIS 117853, ce urmează a fi finanţat în cadrul Programului 
Operaţional Regional 2014 – 2020, CONDIȚII SPECIFICE DE ACCESARE A FONDURILOR ÎN 
CADRUL APELURILOR DE PROIECTE CU TITLUL POR/2016/3/3.1/B/1/7 REGIUNI, AXA 
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PRIORITARĂ 3, PRIORITATEA DE INVESTIȚII 3.1 OPERAȚIUNEA B – CLĂDIRI PUBLICE 
este prezentat de domnul consilier Mitroi Dumitru-Liviu care arată că proiectul a primit aviz favorabil 
în comisia de specialitate. 

Domnul primar: datorită faptului că s-a modificat prețul la materialele de construcții se 
modifică și indicatorii tehnico-economici. Sperăm ca acest proiect să se finalizeze până la 31 
decembrie 2023, este foarte important.  

 Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 18 voturi pentru. 
 
3.Proiect de hotărâre nr. 173/09.08.2023 referitor la aprobarea documentaţiilor de urbanism 

Plan Urbanistic Zonal (PUZ) și Regulament Local de Urbanism (RLU) aferent, pentru “Construire 
ansamblu rezidential, str. Tîrgul Nou nr. 80B, municipiul Caracal, judeţul Olt” este prezentat de 
domnul consilier Pătran Laurențiu-Marian care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de 
specialitate. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 18 voturi pentru. 
 
4.Proiect de hotărâre nr. 199/28.09.2023 referitor la aprobarea componenţei comisiilor sociale 

de analiză a cererilor și de soluționare a contestațiilor, a criteriilor şi modului de repartizare a 
locuinţelor sociale aflate pe raza municipiului Caracal este prezentat de domnul consilier Bățăgui 
Costel-Răzvan care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 18 voturi pentru. 
 
5.Proiect de hotărâre nr. 200/28.09.2023 referitor la aprobarea Studiului de Fezabilitate cu 

elemente de D.A.L.I și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiții: 
”CREȘTEREA EFICIENȚEI ENERGETICE ȘI A ACCESABILITĂȚILOR MEDICALE 
PRIN EXTINDEREA SPITALULUI MUNICIPAL CARACAL CU O CONSTRUCȚIE NOUĂ 
AVÂND REGIMUL DE INĂLȚIME D + P + E + SPATIU TEHNIC DEASUPRA ULTIMULUI 
NIVEL, CONECTATĂ DE CORPUL EXISTENT C1 PRINTR-O PASARELĂ 
DESFĂȘURATĂ PE TOATE NIVELURILE, ÎN VEDEREA ASIGURĂRII DESFĂȘURĂRII 
ACTIVITĂȚILOR MEDICALE IN CONDITII OPTIME” este prezentat de domnul consilier 
Pătran Laurențiu-Marian care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Domnul primar: este un ansamblu din două componente, una construcția propriu-zisă și a doua 
dotarea pentru că partea de construcție suma se ridică undeva la 16 milioane euro iar dotarea la 3-4 
milioane euro. Sunt bani pentru Ministerul Sănătății în cadrul proiectelor europene, noi suntem pe o 
listă la minister cu extindere spital, era strict necesară această extindere, este o clădire care se va face 
separat de spital, de aceea este Studiu de Fezabilitate cu elemente de D.A.L.I, adică se folosește și 
spitalul vechi, la fiecare nivel va fi o pasarelă de trecere din clădirea nouă în clădirea veche. Extinderea 
privește primiri urgențe, săli de operații, A.T.I., morga, cu tot ce ține de sterilizare. Este un proiect nou 
și modern care va ajuta mult după cum știți în toate spitalele vechi sunt probleme legate de 
nozocomiale și pentru a preîntâmpina aceste probleme tot ce înseamnă săli de operații, A.T.I., primiri 
urgențe vor fi în clădirea cea nouă. Astfel, eliberându-se spații din actualul spital, acestea vor fi 
utilizate pentru alte secții în funcție de necesități. Încă nu este semnat un contract, noi pregătim 
documentația. Acest proiect este unul din pașii care trebuiesc făcuți în vederea semnării contractului. 
Banii vin de la Banca Europeană de Investiții, probabil ca până la sfârșitul anului să fie semnat acest 
contract. Noi pentru a nu pierde timp am făcut deja faza D.A.L.I. și proiectul tehnic, este un proiect 
mare, grandios, facem tot ce putem ca acest lucru să se întâmple.  

 Domnul consilier Alexe Costică: trebuie să precizați locația pentru că oamenii nu știu. 
 Domnul primar: această extindere se va face la intrarea din spate, din partea de Est a spitalului, 

unde este părculețul, inclusiv clădirea morgii care se demolează și se reface totul acolo. Era o 
problemă că sălile de operație erau în clădirea cu Policlinica și pentru a obține avizul I.S.U. era foarte 
complicat. Prin acest proiect această problemă se rezolvă pentru că vor fi separate.  

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 18 voturi pentru. 
 
6.Proiect de hotărâre nr. 201/28.09.2023 referitor la recompartimentarea imobilului 

construcție, situat în Municipiul Caracal, str. 1 Decembrie 1918 nr. 14A, jud. Olt este prezentat de 
domnul consilier Pătran Laurențiu-Marian care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de 
specialitate. 
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Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 18 voturi pentru. 
 
7. Informări, întrebări şi interpelări.  
Doamna Popescu Raluca prezintă cererea doamnei Truică Floarea înregistrată sub nr. 

121/07.09.2023. 
Domnul primar: sunt mai multe situații de genul acesta în municipiu și trebuie să gândim cum 

să rezolvăm această problemă. 
Domnul consilier Pătran Laurențiu-Marian: este adevărat că este o problemă, dar distanțele pe 

care le-a cerut doamna, nu pot fi date printr-o hotărâre care să se aplice la toată lumea, adică distanțele 
pe care le cere pentru modificare de la 10 m la 50 m. În Caracal este o aglomerare urbană. Cred că ar 
trebui rezolvată problema doamnei ca fiind un caz unic și nu să generalizăm pentru tot orașul.  

Preşedintele de şedinţă: suntem de acord cu cei care cresc păsări și animale dar trebuie văzut 
cât ca și număr și trebuie să aibă și condiții.  

Domnul consilier Căpățînă Robert-Marius: nu știu cât de ok este, dar în zona A a orașului nu 
știu dacă se poate face ceva în legătură cu animalele mari.  

Domnul consilier Vîrdol Daniel: doamna poate fi îndrumată să se adreseze A.N.S.V.S.A.-ului 
în acest caz, bănuiesc că este și de competența lor.   

Domnul primar: cred că soluția este în a limita zonele, animalele și numărul lor, trebuie să o 
analizăm bine și într-o ședință viitoare să decidem. O să anunțăm noi pe doamna și organele abilitate.  

Domnul consilier Calciu Titi-Horațiu: din câte am înțeles, doamna nu este la prima cerere către 
primărie pentru a i se rezolva această problemă și au fost moment când primăria a intervenit dar nu s-a 
rezolvat nimic. Problema nu este de creștere ci de curățenie.  
 Domnul primar: sunt mulți care cresc animale și dejecțiile acestora le aruncă la canalizare și 
înfundă canalele C.A.O. sau la tomberoane și vine mașina de gunoi.  
 Domnul consilier Bățăgui Costel-Răzvan: eu cred că sunt mulți care fac acest lucru și nu 
trebuie să îi mai lăsăm.  
 Domnul consilier Cernat Costin-Șerban: plecând de la solicitarea doamnei, hotărârea de 
consiliu are efect de lege, este un act normativ, actul normativ are caracter impersonal, nu poate să 
privească doar o persoană ci o categorie de persoane. Noi avem dată o hotărâre în acest sens care nu 
este pusă în aplicare. Hotărârea este dată după lege, limita este de 10 m de locuință nu de imobil, adică 
de locul unde ai casa și nu limita-gardul. Acolo sunt detaliate foarte bine aceste aspecte, problema este 
că trebuie pusă în aplicare și trebuie implicați inspectorii urbani. 

Nemaifiind alte puncte pe ordinea de zi, preşedintele de şedinţă, domnul consilier Stănescu 
Viorel Octavian declară închise lucrările şedinţei ordinare. 

 
 
 

         PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                        SECRETAR GENERAL 
                                                                                                  AL MUNICIPIULUI CARACAL, 
 
     STĂNESCU VIOREL OCTAVIAN                                     RĂDESCU VIOREL EMIL  
 
 
 
 
 
 
   
 


